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INTERPELACJA 
 

Zwracam się z interpelacją o możliwość modernizacji, a jeśli to możliwe całkowitej 

likwidacji przejazdu kolejowego na ulicy Przemysłowej w Chojnicach. Zarządcą ulicy 

Przemysłowej jest Powiat Chojnicki. W trakcie przebudowy ulicy Przemysłowej przed kilku 

laty nie zmodernizowano samego przejazdu. Płyty zamieszczone między torami są w bardzo 

złym stanie technicznym (co potwierdzają załączone zdjęcia). 

 Kilkukrotnie już w latach ubiegłych zapowiadano całkowitą likwidację tego przejazdu. 

Mimo tych zapowiedzi do dziś sytuacja nie uległa zmianie, a pokonanie tego przejazdu zarówno 

przez pojazdy samochodowe jak i rowerzystów poruszających się przyległym ciągiem pieszo-

rowerowym jest bardzo niekomfortowe. Warto dodać, że sama bocznica kolejowa prowadząca 

m.in. do Mostostalu od wielu lat nie jest użytkowana. Wielu użytkowników oraz mieszkańców 

zwracało się do mnie z zapytaniem o możliwość zmiany obecnej sytuacji na tym przejeździe. 

 Mając na uwadze powyższe zwracam się do Pana Burmistrza o wystąpienie do zarządcy 

drogi o podjęcie skutecznych działań w celu modernizacji bądź całkowitej likwidacji 

omawianego przejazdu kolejowego na ulicy Przemysłowej. Jednocześnie proszę o przekazanie 

informacji o rodzaju podjętych działań, ich terminach oraz efektach tych działań. 
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Źródło: https://www.google.pl/maps 

 

 

 

Z poważaniem 
 

Bartosz Bluma 
Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 


